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Mestská  časť  Bratislava–Nové  Mesto, Junácka  ul. č. 1, Bratislava 
 

Z á p i s n i c a 
z 6. zasadnutia Miestnej  rady  mestskej  časti Bratislava-Nové Mesto, konaného dňa 06.02.2024 

 

Prítomní: Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Kostlán, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. 

Timková, Ing. Troiak, Mgr. Vlačiky, Ph.D., Mgr. Čupka, Mgr. Michalková, Ing. Mareková, 

Ing. Böhm. 

Ospravedlnení: 0 

Neospravedlnení: 0   

 

 Rokovanie 6. zasadnutia Miestnej rady mestskej časti Bratislava-Nové Mesto o 9:07 hod. otvoril 

Mgr. Čupka, starosta mestskej časti. 

 

 Miestna rada schválila predložený návrh programu rokovania s pripomienkou (uznesenie č. 

06/01) do programu zaradiť materiál: 
R1 - Informácia o výsledku obchodnej verejnej súťaže na  prenájom nebytového priestoru 

(dielne) o výmere 104,24 m2, nachádzajúcej sa v k.ú. Nové Mesto na Hálkovej ul. č. 11 v 
Bratislave, súp. č. 2953, parc. č. 12738/9, zapísanej na LV č. 2382. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu programu rokovania: 
PRÍTOMNÍ:  7 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel,  Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. Timková, Ing. Troiak, 

Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

 

Miestna rada zvolila za overovateľa zápisnice a uznesení Mgr. Mariannu  Mašátovú Haliakovú 

(uznesenie č. 06/02). 
Hlasovanie o predloženom návrhu: 

PRÍTOMNÍ:  7 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel,  Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. Timková, Ing. Troiak, 

Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

 

 Miestna  rada prerokovala predložené materiály v tomto poradí: 

 

1. Návrh prvej zmeny rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na rok 2024 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ, spracovateľ materiálu Ing. Petra 

Strejčková, referent oddelenia financií a účtovníctva. 

 

V diskusii vystúpili: Mgr. Mareková informovala o potrebe dofinancovania otvorených projektov 

a zodpovedala otázky, Ing. Lukáček, Mgr. Timková, Ing. Hajšel. 

 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 
PRÍTOMNÍ:  7 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel,  Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. Timková, Ing. Troiak, 

Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  - 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 06/03. 
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2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o určení školských obvodov základných škôl v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Nové Mesto a o mieste a čase 

zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky  

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ, spracovatelia materiálu sú PaedDr. Erik 

Špaňo, PaedDr. Jana Siwiecová, Mgr. Zuzana Zábojová, Školský úrad. 

 

Zo zasadnutia komisie pre školstvo a vzdelávanie vznikla požiadavka na predkladateľa: 

1. Doplniť informáciu, ako boli po 7.2.2024 aktualizované podmienky zápisov na ZŠ - prijímania 

detí 

 

V diskusii vystúpili: Mgr. Timková – požiadala doplniť pripomienky z komisie školstva a vzdelávania 

do Stanovísk komisií, PaedDr. Jana Siwiecová – informovala o dôvodoch prijatia VZN a určení 

nových školských obvodov, zodpovedala otázky, Mgr. Zuzana Zábojová – doplnila informácie 

k vytvoreným školským obvodom, Ing. Hajšel, Mgr. Timková, Ing. Mareková, Mgr. Mašátová 

Haliaková, Ing. Augustinič, Ing. Árva, Mgr. Kostlán. 

 

Z diskusie vznikli požiadavka na predkladateľa: 

1. Poslať poslancom štatistiky prezentované na MR. 

2. Poslať poslancom informáciu, koľko detí z MČ nebolo prijatých do škôl v našej MČ. 

3. Stretnutie s riaditeľmi škôl k predkladaným materiálom  zvolávať pred predložením materiálu 

na rokovanie komisií MZ, MR a MZ. 

4. Kontrolovať dodržiavanie podmienok prijímania detí na školy. 

5. Prítomnosť riaditeľov ZŠ na zasadnutí MZ. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 
PRÍTOMNÍ:  7 

ZA:  Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Vlačiky, Ph.D., Ing. Troiak. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:   Ing. Árva, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. Timková. 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 06/04. 

 

O 9:57 hod prišiel poslanec Mgr. Kostlán. 

 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o určení spádových materských škôl v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ, spracovatelia materiálu sú PaedDr. Erik 

Špaňo, PaedDr. Jana Siwiecová, Mgr. Zuzana Zábojová, Školský úrad. 

 

Zo zasadnutia komisie pre školstvo a vzdelávanie vznikla požiadavka na predkladateľa: 

1. Doplniť informáciu, ako boli po 7.2.2024 aktualizované podmienky zápisov na MŠ - 

prijímania detí 

 

V diskusii vystúpili: Mgr. Zuzana Zábojová – informovala o dôvodoch prijatia VZN a zodpovedala 

otázky, Mgr. Timková – V MŠ Na Revíne sú ešte voľné miesta. 

 

Z diskusie vznikla požiadavka na predkladateľa: 

1. Poslať poslancom štatistiky prezentované na MR. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 
PRÍTOMNÍ:  8 

ZA:  Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Kostlán, Mgr. Vlačiky, Ph.D., Ing. Troiak. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:   Ing. Árva, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. Timková. 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 06/05. 
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4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa zrušuje všeobecne záväzné 

nariadenie mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. 7/2022 zo dňa 13.09.2022, ktorým sa 

určuje výška dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa v materskej škole a žiaka v 

školských zariadeniach zriadených mestskou časťou Bratislava-Nové Mesto 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ, spracovatelia materiálu sú PaedDr. Erik 

Špaňo, PaedDr. Jana Siwiecová, Mgr. Zuzana Zábojová, Školský úrad. 

 
Zo zasadnutia komisie pre školstvo a vzdelávanie vznikla požiadavka na predkladateľa: 

1. Doplniť materiál o aktuálne sumy. 

 

V diskusii vystúpili: Mgr. Timková – požiadala doplniť pripomienky z komisie školstva a vzdelávania 

do Stanovísk komisií, PaedDr. Jana Siwiecová – informovala o dôvodoch prijatia VZN a zodpovedala 

otázky, Ing. Hajšel, Ing. Mareková. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

PRÍTOMNÍ:  8 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Kostlán, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. Timková, 

Ing. Troiak, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:   -  

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 06/06. 

 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, ktorým sa 

mení a dopĺňa Trhový poriadok príležitostných trhov pred polyfunkčnou budovou na 

adrese Vajnorská 21 A, Bratislava-Nové Mesto 

Materiál predložila Ing. Barbora Mareková, prednostka MÚ, spracovateľ materiálu je Ing. 

Andrea Kutarňová, referent právneho oddelenia. 

 

Zo zasadnutia komisií vznikli požiadavky na predkladateľa: 

1. materiál prepracovať, bližšie vyšpecifikovať výrobky, ktoré sa budú na trhu predávať. Na 

rokovaní Miestneho zastupiteľstva navrhnúť zúženie výrobkov z kategórie b) ostatné výrobky na 

zachovanie bodu 1.13 podľa § 5 časť b.  

2. na trhoch zachovať myšlienku recyklovateľných pohárov a separácia odpadu. 

 

V diskusii vystúpili:  Ing. Mareková – vysvetlila zmeny v predkladanom VZN, Mgr. Mašátová 

Haliaková, Ing. Hajšel, Ing. Árva, Ing. Troiak, Ing. Augustinič. 

 

Z diskusie vznikla požiadavka na predkladateľa: 

1. nájsť vhodné priestory na organizovanie trhov v  MČ 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 
PRÍTOMNÍ:  8 

ZA:  Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Kostlán, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. Timková, Ing. 

Troiak, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  Ing. Árva, 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 06/07. 

 

6. Návrh Rokovacieho poriadku Redakčnej rady časopisu Hlas Nového Mesta 

Materiál predložil Mgr. Matúš Čupka, starosta MČ, spracovateľ materiálu Mgr. Art. Mgr. Jana 

Žjak, PhD., poverená vedením referátu komunikácie 
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Zo zasadnutia komisie pre kultúru, mládež, šport, voľný čas a medzinárodné vzťahy vznikli 

požiadavky na predkladateľa: 

1. Periodicita - redakčná rada by sa mala schádzať pravidelne pred vydaním každého čísla; 

2. Zverejňovať zápisnice z redakčných rád - pre zachovanie transparentnosti; 

3. Doplniť čl. 2 bod 5 - aj o poslanca, ktorý sa môže rady zúčastniť tiež bez prizvania; 

4. Na požiadanie komisie kultúry by predseda redakčnej rady mal prísť informovať kultúrnu 

komisiu; 

5. Člen redakčnej rady, ktorý je nominovaný spomedzi členov kultúrnej komisie, by po zasadnutí 

rady zároveň stručne oboznamoval aj komisiu pre kultúru, mládež, šport voľný čas a 

medzinárodné vzťahy. 

 

V diskusii vystúpili : Mgr. Art. Mgr. Jana Žjak predstavila materiál a zodpovedala otázky, PhD., Mgr. 

Mašátová Haliaková, Ing. Troiak. 

 

Počas diskusie odišiel Mgr.Vlačiky, PhD. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 
PRÍTOMNÍ:  7 

ZA:  Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Kostlán, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. Timková, Ing. 

Troiak. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  Ing. Árva, 

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 06/08. 

 

7. Návrh na uzatvorenie zmluvy o výpožičke priestorov v Dome kultúry Kramáre pre 

pobočku Knižnice Bratislava-Nové Mesto 

Materiál predložila Ing. Barbora Mareková, prednostka MÚ, spracovateľ materiálu Mgr. 

Alexandra Neuwirthová, referentka právneho oddelenia. 

 

V diskusii vystúpili : Ing. Mareková – oboznámila s materiálom. 

 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 
PRÍTOMNÍ:  8 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Kostlán, Mgr. Mašátová Haliaková, Mgr. Timková, 

Ing. Troiak, Mgr. Vlačiky, Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  -  

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 06/09. 

 
 

8. Rôzne: 

R1 - Informácia o výsledku obchodnej verejnej súťaže na  prenájom nebytového 

priestoru (dielne) o výmere 104,24 m2, nachádzajúcej sa v k.ú. Nové Mesto na 

Hálkovej ul. č. 11 v Bratislave, súp. č. 2953, parc. č. 12738/9, zapísanej na LV č. 

2382. 

Materiál predložila Ing. Barbora Mareková, prednostka MÚ, spracovateľ materiálu Mgr. Ivana 

Švigárová, referentka právneho oddelenia. 

 

V diskusii vystúpili : Ing. Mareková - zodpovedala otázky, Ing. Hajšel, Ing. Augustinič,  
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Hlasovanie o predloženom materiáli: 
PRÍTOMNÍ:  8 

ZA:  Ing. Árva, Ing. Augustinič, Ing. Hajšel, Mgr. Kostlán, Mgr. Timková, Ing. Troiak, Mgr. Vlačiky, 

Ph.D. 

PROTI:   - 

ZDRŽAL SA:  -  

Miestna rada prijala k uvedenému bodu programu uznesenie č. 06/10.1. 

 

Rôzne: 

 Mgr. Čupka: 

1. Oboznámil s prebiehajúcim výberovým konaním na riaditeľa Strediska kultúry na 

Vajnorskej. Ing. Mareková doplnila informácie o práci výberovej komisie a zodpovedala 

otázky členov MR. Verejné prerokovanie kandidáta sa bude konať 22.2.2024. 

2. Informoval o pripravovanom výberovom konaní na riaditeľa knižnice. 

3. Vysvetlil situáciu s EKO-podnikom VPS, po doriešení tržnice a Zriaďovacej listiny bude 

pripravené výberové konanie na riaditeľa. 

4. Informoval o zmene volebných okrskov pre voľby prezidenta SR.  

 Mgr. Timková : 
1.Požiadala o odmeny pre riaditeľov tých ZŠ, ktorí získali dotácie pre svoje školy a urobili tým 

prácu naviac. 

Mgr. Čupka informoval  o prehodnotení vyplácania odmien pre všetkých zamestnancov na 

základe sebahodnotenia a anonymného hodnotenia kolegov a nadriadených. Nerešpektovanie 

pravidiel sa odrazí na odmenách. 

Ing. Mareková ozrejmila zmeny – odmeny budú motivačné, nie nárokovateľné, hľadajú 

motivačný mechanizmus. Personálny referát pripravuje nové podmienky odmeňovania. 

2. požiadala o riešenie situácie na ZŠ Cádrová – nie je vhodná atmosféra. 

Ing. Mareková zodpovedala otázky a informovala o procese prípravy výberového konania. 

 Mgr. Kostlán : 
1. Ako sa budú komunikovať obyvateľom zmeny volebných okrskov? 

Ing. Mareková a Mgr. Art. Mgr. Jana Žjak, PhD. oboznámili so spôsobmi komunikácie tejto 

zmeny prostredníctvom sociálnych sietí a printových médií. 

2. Aký je ďalší časový postup rozšírenia parkovacej politiky v Ľudovej štvrti?  

Mgr. Čupka uviedol, že je najskôr potrebné doriešiť: 

1. Obnova značenia v už spustených lokalitách 

2. Revízia parkovania v lokalite Pokrok 

3. Nové značenie v Ľudovej štvrti a s tým súvisiaca zmena organizácie dopravy – 

predbežne 9/2024. 

Mgr. Kostlán požiadal komunikovať zmeny v lokalite na stretnutí s občanmi ešte pred začatím 

značenia. 

Mgr. Čupka oznámil, že na informovanosti občanov spolupracujú s hlavným mestom, občania 

dostanú do schránok parkovacie noviny. 

 Ing. Hajšel : 

Upozornil na kolízne situácie pri parkovaní na ulici Hálkova – niektorí vodiči parkujú po 

starom, iní už na novo vyznačených parkovacích miestach. 

Mgr. Čupka oznámil, že na ulici Hálkova sa musí projekt parkovania upraviť. 

Ing. Augustínič upozornila na napätú situáciu medzi obyvateľmi Ľudovej štvrti, lebo im 

s novou parkovacou politikou vznikli problémy, ktoré predtým nemali. 

Ing. Árva upozornila na súčasný stav, ktorý nikto nerešpektuje a ktorý neprináša zvýšenie 

bezpečnosti pre obyvateľov štvrte. 

 Ing. Augustínič: 

Požiadala o doriešenie situácie s dopravou na ulici Tupého. 
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Po prerokovaní materiálov predsedajúci Mgr. Matúš Čupka poďakoval členom miestnej rady za účasť 

a o 11:25 ukončil zasadnutie MR. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Ing. Barbora Mareková                    Mgr. Matúš Čupka 

   prednostka MÚ             starosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Marianna Mašátová Haliaková  

overovateľ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bratislava 06.02.2024 

Zapísala:  Ing. Libuše Jamnická 


